



Municipality of French River

AGENDA SPECIAL MEETING OF COUNCIL

held in the Council Chambers
French River Municipal Complex
Thursday, November 28, 2013 at 1:30 p.m.

- 1.0 CALL TO ORDER, ROLL CALL AND ADOPTION OF THE AGENDA**
- 2.0 DISCLOSURE OF PECUNIARY INTEREST**
- 3.0 Purchase of a Grader**
 - 3.1 Resolution - Award Tender for the purchase of a new grader
- 4.0 Purchase of a Tandem Snowplow/Sander**
 - 4.1 Resolution - Approval of an Addendum to the Request for Tender for a 2013/2014 Tandem Snowplow/Sander to allow for the receipt of tenders for vehicles with less than 10,000 km and less than 5 years old (2010-2014)
- 5.0 37 St. Antoine Property**
 - 5.1 Resolution - Approval that the amount of \$13,000 to be paid to Le Club St-David de Noëlville Inc. to satisfy the condition on title be financed through the building reserves
- 6.0 ADJOURNMENT**



Municipalité de la Rivière des Français

ORDRE DU JOUR RÉUNION SPÉCIALE DU CONSEIL

qui aura lieu dans la salle du conseil
Complexe municipal de la Rivière des Français
jeudi le 28 novembre 2013 à 13h30

- 1.0 APPEL À L'ORDRE, PRÉSENCE ET L'ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR**
- 2.0 RÉVÉLATIONS D'INTÉRÊT PÉCUNIAIRE**
- 3.0 Purchase of a Grader**
 - 3.1** Résolution - Décerner le contrat pour l'achat d'une niveleuse
- 4.0 Purchase of a Tandem Snowplow/Sander**
 - 4.1** Résolution - Approbation d'un Addendum à l'Appel d'offre pour un camion 2013/2014 charrue/sableuse pour pouvoir recevoir des offres pour des véhicules de moins que 10,000 km et moins que 5 ans (2010-2014)
- 5.0 37 St. Antoine Property**
 - 5.1** Résolution - Approbation que le montant 13,000\$ au Club St-David de Noëlville Inc. pour satisfaire la condition sur le titre de la propriété soit financé par la réserve des bâtiments
- 6.0 AJOURNEMENT**